
Załącznik do Uchwały NR XIV/215/2020                               

Rady Miasta Mława  

z dnia 13 stycznia 2020 r. 

 

Z inicjatywy władz miasta budowa lodowiska w Mławie była rozważana już w latach 

wcześniejszych w kontekście uzyskania dofinansowania ze środków zewnętrznych na jego 

realizację (Program „Biały Orlik”). W rezultacie zrezygnowano z wykonania tej  inwestycji, 

ponieważ w okresie tym, z uwagi na duże zainteresowanie  samorządów budową lodowisk, 

wykonawcy zajmujący się realizacją tego typu obiektów oferowali  ceny znacznie wyższe od 

zakładanych wartości szacunkowych (nawet dwukrotnie).  

Wnioski w tej sprawie były składane do Urzędu Miasta Mława wielokrotnie. Ostatnia 

korespondencja w sprawie lodowiska prowadzona była na przełomie 2018 – 2019 r. oraz w 

październiku i listopadzie 2019 r.  

Jest to zadanie, które od lat znajduje się w bazie zamierzeń inwestycyjnych 

oczekujących na realizację. Mając powyższe na względzie petycję dotyczącą budowy 

lodowiska należy uznać za zasadną i traktować jako wniosek  do budżetu miasta na kolejne 

lata.   

Ponadto należy wskazać, iż zgodnie z art.13 ust 2 ustawy o petycjach sposób załatwienia 

petycji nie może być przedmiotem skargi. 
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